
     
 

 

REGISTER: Sammanträde nr 1/2019-01-24 
 

§ 1 Mötets öppnande 

§ 2 Godkännande av dagordning 

§ 3 Justering av föregående protokoll (2018-11-15) 

§ 4 Inför Stångaspelen 2019 

    a) Avtal – FGI/SIF/FS 

    b) Sponsring 2019 

    c) Bilaga GA/GT (offert) 

    d) Marknadsföring 

    e) Entréer & anmälningsavgifter 

    f) Priser 

    g) Inbjudan 

    h) Arena 

    i) Pärk 

    j) Varpa 

    k) Stangmalmen 

    l)  Mat & Festarrangemang 

    m) Ljud 

    n)  Försäkringar 

    o)  Tillståndsansökan 

    p)  Organisation/ansvarsområden 

§ 5 Ungdomssatsning (arena, pärk, varpa) 2019  

§ 6 FGIs årsmöte 2019 

§ 7 Valberedningen 

§ 8 Övriga frågor 

   a) Förslag till förändringar (medsänt dokument) 

    b) Medverkan på Idrottsgalan 

    c) Anställning av kanslist 

 

§ 9 Kommande möten 

§ 10 Avslutning 
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                                        PROTOKOLL nr 1/2019  

 

 

 

 

                                SAMMANTRÄDESDATUM  

                                                              2019-01-24 

 

 

 

                                             STYRELSEN –  

  

Tid:  19.00-21.00 PARAGRAFER: 1-10 

Lokal:  Idrottens Hus, Visby 

 

 

Deltagare:  Mikael Nilsson ordförande 

  Olof Thomsson  

  Magnus Thomsson  

  Charlotte Eliasson 

  Kerstin Österberg 

  Per-Ola Nilsson 

  Anna Hemmungs 

  Patrik Gardelin 

  Alf Nilsson 

  Anders Pettersson 

Frånvarande:  Jörgen Pettersson 

  Barbro Fohlin  

  Carina Thorén 

  Mattias Pettersson  

  Håkan Nyberg 
UNDERSKRIFTER: 

JUSTERARE:                           

           Olof Thomsson 

ORDFÖRANDE:  

 
 

            Mikael Nilsson 
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§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande Mikael Nilsson hälsar FGI-styrelsen och övriga välkomna till årets första möte 

och förklarar detta öppnat. Per-Ola Nilsson för dagens protokoll. Mötet började med en 

presentation av alla. 

_ 

 

§ 2 Godkännande av dagordning 

Föredragningslistan fastställdes. 

_ 

 

§ 3 Justering  

Föregående protokoll justeras av Magnus Thomsson. Protokollet godkändes och lades till 

handlingarna. Dagens protokoll justeras av Olof Thomsson. 

_ 

 

§ 4 Inför Stångaspelen 2019 

 

a)  Avtal – FGI/SIF/FS 

Avtalen mellan FGI och SIF ska kollas igenom, då det blev lite fel förra året (2018) 

med annonsering. Sophanteringen ska återigen skötas av Gardans Transport AB, FGI 

avstämmer detta med Föreningen Stangmalmen. 

 

b)  Sponsring 2019 

Ligger för närvarande på 55 500:- och det är flera av de medelstora som i dagsläget 

hoppat av. Stort arbete ska läggas på att få in nya samarbetspartners. 

 

c)  Bilaga GA/GT 

En andra kontakt är gjord och vi har fått ett något dyrare avtal än förra året, då bilagan 

kommer att kosta 5 000:- mer. Det som nu ingår däremot är en “köpt” artikel i 

GT/GA, en så kallad Native. 

 

d) Marknadsföring 

Affischer och andra kanalers material ska vara klara i tid. Att ha mer material till ex. 

Facebook, detta kan skickas till kansliet. 

 

e) Entréer & anmälningsavgifter 

Lite sämre publikintäkter 2018. Entréer och anmälningsavgifter ligger kvar på samma 

nivå som förra året. 80:- per dag och 140:- för hela helgen i entré. 

 

f) Priser 

Kerstin meddelar att allt är under kontroll, en höjning av kostnaderna för priserna till 

Mästarklass och Klass 1 är dock på gång. Inga mästerskapstecken beställs för Arenan 

för 2019, det finns gamla medaljer liggandes i Pärkboden som ska användas till detta. 

Varpans priser ska kollas med Barbro, och Alf Nilsson gör detta. Medaljerna till 

Stångaspelen är redan beställda. 

 

g)  Inbjudan 

Den nya kastordningen i Varpa ska meddelas igen dels innan och sedan markeras 

synligt på inbjudan. Även att det är 18 meter som gäller i kastlängd ska framföras. 
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Eventuellt följer kravet om licens med i inbjudan. Det kommer även detta år finnas 

möjlighet att anmäla sig digitalt via hemsidan. 

 

h) Arena 

Patrik Gardelin går nu in som delansvarig för Arenan tillsammans med Anders 

Mattsson. 

 

i) Pärk 

Elna Larsson har meddelat att hon vill starta en cirkel, med preliminär start 9/2. 

En symaskin för skinn ska provas för eventuellt inköp. 400 bollar är beställda; 100 

bollar kommer att sys av Kristina Antunovic och dessa bollar har “kant-i-kant-söm”. 

Ska prövas denna säsong för senare utvärdering. 

 

j) Varpa 

Den nya kastordningen på prov ännu ett år, men en del tider kommer att justeras. 

Stenlicensen; ska förhandlas med Svenska Varpaförbundet. Förslag om lottning lades 

till tisdagen den 18 juni, och Anders Pettersson tar kontakt med Mats Rundby om 

detta. Förslag om att ha Amatör-SM i Varpa för olicensierade kastare under 

Stångaspelen. I denna tävling är det meningen att funktionsnedsatta också ska kunna 

delta, och Mikael håller i denna fråga. 

 

k) Stangmalmen 

Rörmokare kopplar luftvärmepump nu, rapporterar Magnus. Toalettfrågan är 

fortfarande olöst. 

 

l) Mat & Festarrangemang 

Inget att rapportera för tillfället, Charlotte kommer med information längre fram. 

 

m) Ljud 

Samma som förra året med Roger Wickman. 

 

n) Försäkringar 

Samma som förra året. 

 

o) Tillståndsansökan 

Samma som förra året, kommer att ansökas längre fram. 

 

p) Organisation/ansvarsområden 

Patrik tillkommer i gruppen för Arenan. 

_ 

 

§   5 Ungdomssatsning (arena, pärk, varpa) 2019 

Fortsättning på Solbergaskolan med ”skolveckan” och Södervärn med gutniska idrottsdagar. 

Skol-DM i Varpa ska försöka hållas. 

_ 

 

§ 6 FGIs årsmöte 2019 
Förläggs till Uncle Joe´s torsdagen den 14 mars klockan 19:00. Tema om Pärkboll (motioner 

har inkommit om detta) och licenser för Varpa och Pärk. 

_ 
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§ 7 Valberedningen 

Förslag om att avgående ledamot Jörgen Pettersson byter plats med Magnus Thomsson på en 

suppleantpost. Detta skulle innebära att Magnus väljs in på tre år som ordinarie ledamot och 

att Jörgen blir suppleant för ett år. 

 _ 

 

§ 8 Övriga frågor 

a)  Förslag till förändringar 

Förslagen gicks igenom, berörda personer tar tag i de frågor som kan lösas. 

   b) Medverkan på Idrottsgalan 

Anmälan görs snarast till kansliet. 

   c) Anställning av kanslist 

Anställningen fortsätter med Per-Ola som kanslist i ett år inom stödet Nystartsjobb, 

med möjlig förlängning på ytterligare ett år. 

_ 
 

§ 9 Kommande möten 

14/3 inför årsmöte kl. 18:00. Motioner sammanställs här. 

_ 
 

§  10 Avslutning 

Mikael tackar för visat engagemang och avslutar mötet. 

___ 


